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PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacje zespołu dziekańskiego i sprawozdanie z posiedzenia Senatu UW z 

24.05.2023 r. (ref. dr Sylwia Dudek-Mańkowska). 

3. Projekty realizowane na WGSR. Skąd uzyskać środki na badania? (ref. mgr Urszula 

Nikitin). 

4. Informacja o działalności Samorządu Studenckiego na WGSR (ref. Katarzyna Borczon). 

5. Sprawy osobowe (ref. dr hab. Sylwia Kulczyk, prof. ucz.) 

5.1. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania komisji do przeprowadzenia 

procedury przeniesienia mgr Wirginii Aksztejn, zatrudnionej na WGSR w Katedrze Rozwoju 

i Polityki Lokalnej, na stanowisku asystenta w grupie pracowników dydaktycznych do grupy 

pracowników badawczo-dydaktycznych. 

6. Przyjęcie protokołu Rady Wydziału z 25 kwietnia 2023 r.  

7. Sprawy bieżące. 

 

 

 

Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik. 

 

W ramach prezentacji nowości wydawniczych Dziekan przedstawił książkę autorstwa 

dr. Piotra Kołpaka pt. „Wawel. Zamek Królewski i Katedra” (Zamek Królewski na Wawelu, 

Kraków, 2022) 

 

Ad 1. 

 

Dziekan poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dwóch podpunktów w punkcie 5. 

dotyczącym spraw osobowych: 

5.2. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej ogłoszenia konkursu na stanowisko 

starszego asystenta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze 

Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze całego etatu na czas nieokreślony 

od 1.10.2023 r. 

5.3. Uchwała dotycząca wyrażenia opinii w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko starszego asystenta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych 

na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze całego etatu 

na czas nieokreślony od 1.10.2023 r. 

Ponadto poinformował, że w związku z nieobecnością dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. 

punkt 5. zostanie zreferowany przez prof. dr. hab. M. Jędrusika. 



W związku z brakiem uwag do przedstawionego porządku obrad z zaproponowanymi 

zmianami, prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o jego przyjęcie oraz poprosił o 

uruchomienie w systemie „Ankieter” głosowania w tej sprawie. 

 W głosowaniu jawnym, w którym wzięły udział 32 osoby z 56 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału jednogłośnie (tak – 32; nie – 0; wstrzymuję się – 0) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad ze zmianami. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał wiadomość o śmierci dr. Wojciecha 

Pomianowskiego, geografa, absolwenta WGSR UW, pracownika IGiPZ PAN. Rada Wydziału 

uczciła pamięć Zmarłego minutą ciszy. 

 

Ad 2. 

 

Dziekan poinformował, że w przyszłej ewaluacji jakości działalności naukowej w 

ramach dyscypliny geografia społeczno-ekonomiczna i gospodarka przestrzenna będą 

oceniane nowe, dotychczas nie kategoryzowane jednostki naukowe. Podkreślił, że władze 

Wydziału będą wspomagać pracowników, aby wynik ewaluacji dla WGSR był co najmniej 

równie dobry, jak obecny. Ponadto przekazał, że do tej pory Uniwersytet Warszawski nie 

otrzymał nowego algorytmu finansowego uwzględniającego wyniki ewaluacji. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił dr S. Dudek-Mańkowską o przedstawienie informacji 

z posiedzenia Senatu w dniu 24 maja 2023 r. 

Prodziekan przekazała, że zespół rektorski poinformował o odsłonięciu tablicy 

upamiętniającej Ofiary getta ławkowego. W uroczystości wzięli udział przedstawiciele władz, 

studentów i społeczności UW, a także ambasador Izraela w Polce.  

Na UW odbyło się spotkanie z Samem Altmanem i innymi przedstawicielami OpenAI, 

m.in. Wojciechem Zarembą, Szymonem Sidorem. Spotkanie było szansą do szerszej dyskusji 

na temat szans i zagrożeń związanych z AI w badaniach naukowych.  

Rektor UW wziął udział w Międzynarodowym Spotkaniu Rektorów w Walencji, w którym 

uczestniczyło 700 rektorów z uczelni światowych. Spotkanie dotyczyło dalszego rozwoju 

uniwersytetów i przyszłych, ważnych dla społeczeństwa i gospodarki kierunków badań. 

Uniwersytet Warszawski został wyróżniony odznaką „Zasłużony dla Mazowsza” za 

szczególne zasługi dla rozwoju województwa mazowieckiego. Jest to efekt szerszej 

współpracy między uczelnią a Sejmikiem Województwa Mazowieckiego. 

Prorektor Z. Lalak przekazał, że prowadzone są przygotowania do nadchodzącej 

ewaluacji. W ramach rad dyscyplin naukowych opracowywane są raporty na temat stanu danej 

dyscypliny po ewaluacji. Pozwolą one określić przyszłe szanse i zagrożenia dyscyplin. Po 

wakacjach na UW odbędzie się szkolenie na temat kryterium 3 ewaluacji. Dr S. Dudek-

Mańkowska dodała, że prawdopodobnie zostanie ono w podobnej formie, jak w poprzedniej 

ewaluacji. Wyraziła nadzieję, że wątpliwości, które pojawiły się po poprzedniej ocenie 

jednostek odnośnie do kryterium 3 zostaną dopracowane. 

Prorektor Z. Lalak prosił o przekazanie pracownikom prośby o uzupełnienie w bazach 

danych informacji o projektach i publikacjach. Prodziekan poprosiła o zgłaszanie publikacji do 

mgr E. Pluty. 

W trakcie posiedzenia Senatu poinformowano o sukcesach naukowych UW. 

Uniwersytet uzyskał Grant ERC Proof of Concept dla wydziału Artes Libarales. Pracownicy 

UW otrzymali finansowanie 22 projektów OPUS,19 projektów Sonata. 14 młodych naukowców 

z UW otrzymało stypendium w ramach konkursu Start Fundacji na rzecz Nauki Polskiej. 



Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że na UW trwa ocena konkursów IDUB. 

Poprosiła o przeglądanie informacji na stronach IDUB. Dodała, że planowane są przerwy 

wakacyjne w przyjmowaniu i rozpatrywaniu wniosków. 

Na Uniwersytecie trwa cyfryzacja i digitalizacja. Władze rektorskie wraz ze związkami 

zawodowymi pracują nad zasadami pracy zdalnej. Ustalone zostały reguły pracy zdalnej 

okazjonalnej, nadal konsultowane są zasady pracy zdalnej częściowej lub całkowitej. 

Planowane jest spotkanie z kierownikami jednostek w tej sprawie. 

Wdrażany jest elektroniczny obieg faktur. Trwają przygotowania do wprowadzenia tego 

systemu na Wydziale. Szczegółowe informacje na temat obiegu dokumentów finansowych w 

systemie będą przekazywane pracownikom. Ponadto na UW planowane jest wdrożenie e-

teczki pracownika. 

Na Uniwersytecie odbył się Dzień Otwarty oraz wydarzenie Miasteczko na Styku Kultur. 

Oba przedsięwzięcia cieszyły się dużym zainteresowaniem. 

Prorektor S. Żółtek poinformował, że na UW wzrasta liczba studentów obcokrajowców, 

natomiast ubywa studentów na studiach magisterskich. 

Prorektor zachęcał do zapoznawania się z informacjami dotyczącymi możliwości 

dokształcania się w zakresie dydaktyki. 

W nawiązaniu do spadku liczby studentów i dużej liczby godzin ponadwymiarowych 

Prorektor Z. Lalak apelował o nierozbudowywanie programów nauczania. Zajęcia dla małej 

liczby studentów mogą odbywać się, jeśli są finansowane z zewnątrz lub jednostka ma na to 

własne środki. 

W trakcie obrad, za sprawą stanowiska prof. dr. inż. Stanisława Karpińskiego 

dotyczącego przyznawania grantów najsilniejszym uczelniom, odbyła się dyskusja na temat 

finansowania uczelni. Prof. dr inż. St. Karpiński przedstawił wyniki analizy finansowej, z której 

wynika, że najwięcej środków z NCN w ciągu ostatnich lat otrzymały dwie uczelnie: UW i UJ. 

Profesor podkreślił, że są też inne dobre uczelnie, które są dyskryminowane i apelował o 

dążenie do sprawiedliwego dystrybuowania środków budżetowych.  

W trakcie posiedzenia przedstawione zostało sprawozdanie z działalności BUW. 

Biblioteka rozwija się jako system zintegrowanych bibliotek, pozyskuje środki zewnętrzne m.in. 

z programów 4EU+ i IDUB. W roku 2022 uzyskała ponad 3 mln dodatkowego finansowania. 

W ubiegłym roku wzrosła liczba jej aktywnych użytkowników. Wydłużenie godzin otwarcia 

BUW okazało się sukcesem. Rozważana jest możliwość, aby po zakończeniu programu 

pilotażowego Biblioteka UW nadal była otwarta dłużej. 

Prorektor E. Krogulec poinformowała, że od lutego 2022 trwają prace związane z 

opracowaniem Strategii UW. W tym czasie były zorganizowane warsztaty strategiczne dla 

społeczności akademickiej, odbyło się wiele spotkań wewnątrz uczelni i poza nią. W 

najbliższym czasie będą prowadzone rozmowy z Radą Uczelni. Wizja Strategii wzbudziła 

zainteresowanie Senatorów, którzy wyrażali poparcie dla niej. Z uznaniem stwierdzili, że ma 

jasno określone cele. Streszczenie Strategii zostanie opracowane w języku polskim i 

angielskim, aby ułatwić osobom zainteresowanym zapoznanie się z dokumentem. 

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że odbyło się pierwsze spotkanie z cyklu 

„Heurystyki” pt. „W poszukiwaniu algorytmu miasta”, które zostało zorganizowane przez 

Szkołę Doktorską Nauk Społecznych. Cykl powstał z inicjatywy Rektora A. Nowaka i ma na 

celu zapoznanie społeczności akademickiej i wszystkich zainteresowanych z badaniami 

prowadzonymi przez doktorantki i doktorantów UW oraz umożliwienie młodym badaczom 

wzięcia udziału w dyskusji z publicznością. Seminaria mają odbywać się cztery razy w roku, 

każde ma być organizowane przez inną szkołę doktorską. W pierwszym spotkaniu wystąpili 

trzej doktoranci, w tym mgr M. Misztal z WGSR, którego promotorką jest prof. dr hab. M. 



Czerny, a promotorką pomocniczą dr S. Dudek-Mańkowska, która wygłosiła komentarz 

naukowy do wystąpienia.  

Rektor A. Nowak apelował o motywowanie doktorantów i skłanianie ich, aby brali udział 

w wydarzeniach im dedykowanym. 

Prodziekan przekazała, że odbyło się posiedzenie Komisji Senackie ds. Finansowych, 

na którym zaakceptowano sprawozdanie rzeczowo-finansowe za rok 2022. W trakcie obrad 

została zaprezentowana symulacja algorytmu uczelnianego. Zostały w niej uwzględnione 

nowe kategorie dyscyplin naukowych, natomiast propozycja nie uwzględniła kosztochłonności, 

ponieważ informacje na ten temat nadal są opracowywane w MEiN. Dr S. Dudek-Mańkowska 

podała do wiadomości, że znany jest udział WGSR w środkach, które mają być przekazane 

na UW. Ponieważ nie jest znana kwota dotacji, która zostanie przekazana na UW, nie jest też 

znana wysokość środków, która będzie przyznana Wydziałowi. Prodziekan wyjaśniła, że po 

uwzględnieniu nowych danych, udział WGSR w środkach ogólnouniwersyteckich wyniesie 

97% subwencji z roku poprzedniego. Przypomniała, że na wysokość subwencji wpływa m. in. 

grupa dokonań naukowych, w tym liczba doktorantów i promotorów na Wydziale, ponadto 

liczba studentów, liczba N. Wyjaśniła, że mimo poprawy kategorii naukowej, Wydział nie 

odnotował poprawy całościowej: nie wzrosła liczba projektów naukowych, liczba studentów 

ogółem, nie wzrosła też liczba studentów obcokrajowców. Na zmniejszenie parametrów 

wpływa również niewielka liczba doktorantów i promotorów na Wydziale. 

Prodziekan przekazała, że prawdopodobnie WGSR otrzyma na ten rok zbliżoną do 

zeszłorocznej ilość pieniędzy. Zastrzegła, że wydatki Wydziału rosną, co wynika ze wzrostu 

kosztów najmu i wynagrodzeń. Poinformowała, że pojawiają się na uczelni głosy, aby z 

subwencji byli utrzymywani jedynie nauczyciele akademiccy, natomiast pracownicy 

administracji powinni być opłacani ze środków własnych.  

Dr S. Dudek-Mańkowska przypomniała, że konieczne są aktywne działania związane 

z przyszłą ewaluacją. Dodała że władze dziekańskie będą dokonywać weryfikacji postępów 

naukowych pracowników. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że 3 czerwca w Ogrodach BUW będzie miała 

miejsce uroczystość promocji doktorów i doktorów habilitowanych. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przypomniała, że pracownicy dydaktyczni mają 

obowiązek dokształcania się, a jednym z punktów przy ocenie okresowej pracownika jest 

samodoskonalenie. Dodała, że na UW dostępna jest różnorodna oferta szkoleń i warsztatów 

dla tej grupy pracowników. Zachęcała do zapoznawania się z nią i korzystania z 

proponowanych możliwości. 

Prodziekan zwróciła uwagę, że spadek liczby studentów wymusza rozważenie 

prowadzenia zajęć dla mało licznych grup, zwłaszcza na studiach magisterskich. 

Przypomniała, że dobrze przyjmowany jest tutoring, jednak nie w postaci tworzenia 

paruosobowej specjalności, tylko bezpośredniej pracy z jednym studentem przy prowadzeniu 

pracy dyplomowej w ramach indywidualnego programu studiów. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że odbył się wybór grup 

proseminaryjnych na III roku na kierunku geografia. W ramach ścieżki geografia fizyczna 

zostały uruchomione dwa seminaria: geoekologiczno-geomorfologiczne i hydrologiczno-

klimatologiczne. Prodziekan podziękowała pracownikom za przedstawienie studentom takiej 

propozycji. W ramach ścieżki społeczno-ekonomicznej również powstały dwie grupy 

proseminaryjne: jedna z połączenia specjalności geografia świata i geografia polityczna i 

historyczna oraz druga pod nazwą „Miasto w obliczu zagrożenia”. 

Podała do wiadomości, że na UW odbyły się debaty z okazji 30-lecia MISH, a także 

miała miejsce uroczystość wręczenia dyplomów laureatom Stypendiów na Start UW. 



Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przekazała, że trwają prace nad stworzeniem ogólnych 

procedur dotyczących zapewnienia bezpieczeństwa studentom w trakcie zajęć terenowych. 

Zwróciła się z prośbą do kierowników zajęć terenowych, aby skontaktowali się z KJD w celu 

ustalenia na co powinni zwrócić uwagę przy konstruowaniu regulaminu ćwiczeń w terenie. 

Poinformowała, że w Uniwersyteckim Centrum Badań nad Środowiskiem 

Przyrodniczym i Zrównoważonym Rozwojem został powołany nowy Dyrektor ds. Kształcenia 

dr Aleksander Jakubowski. Zmieniony został skład Rady Dydaktycznej UCBS, w której 

naszymi reprezentantami są dr M. Lenartowicz oraz KJD Wydziału. W ramach UCBS, w 

związku z likwidacją prowadzonego dotychczas na Wydziale Biologii kierunku ochrona 

środowiska, mają powstać dwa nowe kierunki studiów: ochrona przyrody i ochrona zwierząt. 

Dr B. Kicińska, prof. ucz. wyraziła zgodę na reprezentowanie WGSR w Radzie Programowej 

tych kierunków. 

Prodziekan przypomniała, że 19 czerwca zaczyna się sesja egzaminacyjna. Poprosiła 

o terminowe wpisywanie zaliczeń. Dodała, że przy protokołach zaliczeń jest wpisana data 

zamknięcia protokołu. Poinformowała, że obecnie można zgłosić potrzebę późniejszego 

terminu zamknięcia protokołu.  

Podała do wiadomości, że w dniach 20.06 – 31.07.2023 r. będzie trwała pierwsza tura 

egzaminów dyplomowych. Jest to termin podstawowy. Druga tura, która będzie odbywała się 

we wrześniu, przewidziana jest dla osób, które mają kłopoty zdrowotne lub związane z 

poprawianiem egzaminów. 

Prodziekan przekazała, że odbyła spotkania ze studentami III roku kierunku 

gospodarka przestrzenna i poinformowała ich o wszystkich terminach i procedurach 

dotyczących egzaminów dyplomowych. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska zakomunikowała, że zostanie przygotowana instrukcja 

zawierająca wytyczne dla pracowników w zakresie egzaminów dyplomowych. Przypomniała, 

że studenci nie składają pracy w formie papierowej, tylko w formie elektronicznej. Po przyjęciu 

pracy przez opiekuna, zgłasza on na adres egzamin.dyplomowy.wgsr@uw.edu.pl wniosek o 

powołanie komisji egzaminacyjnej. Wówczas pracownicy dziekanatu sprawdzają czy student 

spełnia wymogi formalne. Podkreśliła, że praca musi zostać wgrana do APD co najmniej 14 

dni przed planowanym terminem egzaminu. W związku z tym, ostatnim dniem składania 

wniosków o powołanie komisji egzaminacyjnej dla egzaminów dyplomowych mających się 

odbyć w I turze jest 15 lipca 2023 r.  

Kolejnym obowiązkiem pracownika jest sprawdzenie pracy w systemie 

antyplagiatowym Przypomniała, że procedura ta wymaga zaakceptowania pracy i jej 

zatwierdzenia. Recenzje muszą zostać zamieszczone w systemie 3 dni przed terminem 

obrony. 

Egzamin w formie zdalnej może odbyć się tylko na wniosek studenta. Recenzent może 

uczestniczyć w egzaminie w formie zdalnej. Jeżeli którykolwiek z pracowników będzie na 

zwolnieniu lekarskim, egzamin nie może się odbyć i musi zostać przełożony. Egzamin on-line 

może się odbyć gdy pracownik z powodów zdrowotnych nie może być obecny na Wydziale, 

ale nie przebywa na zwolnieniu. 

Prodziekan zaprosiła na uroczystość pożegnania studentów III roku studiów 

licencjackich i II roku studiów magisterskich, która zaplanowana została na 20.06.2023 r. 

Mgr J. Skrzypczuk dodał, że informator dotyczący procedur egzaminów dyplomowych 

zostanie wysłany pracownikom do 2.06.2023 r. Przekazał, że terminy egzaminów 

dyplomowych zostały zamieszczone na stronie WGSR.  

mailto:dyplomowy.wgsr@uw.edu.pl


Kierownik Dziekanatu poinformował, że również na stronie Wydziału jest umieszczony 

harmonogram egzaminów w sesji. Poprosił o zgłaszanie ewentualnych pomyłek w planie sesji 

egzaminacyjnej. 

Podał do wiadomości, że na stronie Wydziału są zamieszczone plany zajęć na przyszły 

semestr, w których jeszcze nie zostały określone przedmioty do wyboru na studiach II stopnia. 

Wyjaśnił, że nie został jeszcze udostępniony plan na kierunku Studia miejskie.  

Mgr J. Skrzypczuk poinformował, że rejestracja na zajęcia dla studentów studiów 

licencjackich rozpocznie się 1 czerwca, dla studentów studiów magisterskich – 15 czerwca. 

Informacje na ten temat zostały wysłane do studentów. 

Mgr K. Rucińska prosiła o składanie wniosków urlopowych zgodnie z planem 

urlopowym. Zwróciła się również z prośbą do osób, które zatwierdzają urlopy o ustawienie 

zastępstw na czas swoich nieobecności. 

Przekazała, że w dniach 9-11.06.2023 r. budynek Wydziału będzie zamknięty. 

Mgr J. Skrzypczuk uzupełnił, że w dniach 1-18 czerwca będą udostępnione studentom 

ankiety do oceny zajęć w semestrze letnim. Zwrócił się z prośbą do prowadzących o 

umożliwienie studentom ich wypełnienia. Poprosił przedstawicieli Samorządu Studentów o 

przekazanie studentom, aby wypełnili również ankiety dotyczące przedmiotów, które odbywały 

się w I połowie semestru. 

 

Ad 3. 

 

Mgr U. Nikitin poinformowała, że w roku 2022 pracownicy Wydziału realizowali łącznie 

37 projektów, w tym 24 finansowane przez NCN, 4 finansowane przez MEiN, 2 przez NCBiR, 

1 w ramach programu Horyzont 2020, 1 w ramach programu Erasmus (Strategic Partnership) 

oraz 5 projektów zleconych. 

Pracownicy WGSR dwukrotnie częściej niż w roku 2021 aplikowali o środki z programu 

IDUB. Zostało złożonych i zaakceptowanych do finansowania 27 wniosków IDUB, w tym 6 na 

opłacenie Open Acess, 1 na wydanie monografii, ponadto środki były wykorzystywane na 

sfinansowanie konferencji, kwerend i wizyt studyjnych. Podkreśliła, że wnioski składane w 

IDUB w 100% dostają finansowanie. Zachęcała, aby w pierwszej kolejności pracownicy 

korzystali z tej opcji pozyskania środków na działalność naukową. Wyjaśniła, że pieniądze z 

subwencji na Wydziale są przeznaczane głownie na działania, których oferta IDUB nie 

obejmuje lub w przypadku wyczerpania limitu składanych wniosków w danym roku. 

Przekazała, że w 2022 roku ze środków subwencji zostało sfinansowanych 76 wniosków (tyle 

ile zostało złożonych). 

Kierownik SWIB podała do wiadomości, że konkursy NCN, w których termin składania 

wniosków upłynął w grudniu 2022 odnotowały niski wskaźnik sukcesu: w konkursie OPUS 

wyniósł on 11,7%, w konkursie SONATA18 12,8%, w konkursie OPUS LAP 27,3%. Do 

wszystkich tych konkursów z WGSR zostało złożonych 11 wniosków, żaden nie uzyskał 

finansowania. Na UW w konkursach NCN ogłoszonych we wrześniu 2022 najwięcej wniosków 

zostało zaakceptowanych do finansowania z Wydziału Fizyki (11 wniosków), Biologii i 

Matematyki, Informatyki i Mechaniki (po 6 wniosków). 

Mgr U. Nikitin przekazała, że na WGSR w roku 2022 została rozpoczęta realizacja 3 

projektów finansowanych przez NCN i 1 projektu finansowanego przez MEiN. W roku 2023 

rozpoczęła się realizacja projektu zleconego, który był przygotowywany we współpracy z 

Instytutem Rozwoju Miast i Regionów (lider konsorcjum) oraz przedsiębiorstwem UTILA sp. z 

o.o. Złożyliśmy ofertę na przetarg ogłoszony przez m.st. Warszawa na doradztwo eksperckie 

opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji m. st. Warszawy. 



Kierownik SWIB przypomniała, że w programie IDUB pracownicy mogą złożyć 2 

wnioski rocznie. Zwróciła uwagę na nową inicjatywę na dofinansowanie udziału w 

konferencjach pozaeuropejskich. Przypomniała, że harmonogram konkursów IDUB jest 

zamieszczony na stronie Programu. 

Poinformowała, że obecnie w Programie IDUB trwa nabór do konkursu Zielony 

Uniwersytet, do którego z WGSR jest przygotowywany 1 wniosek. 

Zachęcała do przeglądania strony NCN i kanału NCN na YouTube, gdzie można 

znaleźć praktyczne i pomocne informacje na temat przygotowywania wniosków oraz 

uzupełniania informacji w systemie OSF. Poinformowała, że NCN ogłosiło dwa konkursy na 

międzynarodowe projekty badawcze z zakresu nauk humanistycznych i społecznych. 

Informacje na ten temat zostaną zamieszczone w Newsletterze WGSR. 

Podała do wiadomości, że w nowej perspektywie finansowej dawny Program PO WER 

został zastąpiony programem FERS (Fundusze Europejskie dla Rozwoju Społecznego). W 

nowym programie zostały wprowadzone nowe zasady. Jedna uczelnia będzie mogła złożyć 1 

wniosek w odpowiedzi na dany konkurs. Obecnie są prowadzone nabory w dwóch konkursach. 

Pierwszy nosi nazwę „Kształcenie dla branż”. Jego celem jest wsparcie rozwoju kierunków 

studiów kształcących przyszłe kadry na potrzeby wskazanych w założeniach naboru branż 

kluczowych dla rozwoju gospodarki. Drugi nabór dotyczy konkursu „Rozwój kwalifikacji i 

kompetencji kadry realizującej dydaktykę”. Pracownicy SWIB wyślą informację mailową na 

temat tej inicjatywy. Mgr U. Nikitin dodała, że w przypadku otrzymania dofinansowania w 

ramach konkursów FERS, projektem zarządza UW i uczelnia otrzymuje do dyspozycji środki 

pośrednie projektu. 

Kierownik SWIB zaapelowała, aby wnioski o dofinansowanie składać w odpowiednim 

terminie. Wyjaśniła, że rozpatrywanie wniosków składanych na WGSR trwa do 14 dni, termin 

rozpatrzenia wniosków w programie IDUB zazwyczaj wynosi 30 dni. W przypadku NCN na 14 

dni przed zamknięciem konkursu wniosek musi zostać złożony w SWIB, aby możliwe było 

uzyskanie na UW wymaganych podpisów. 

Mgr U. Nikitin podkreśliła, aby przed wystąpieniem z wnioskiem do IDUB lub do 

Wydziału i otrzymaniem pozytywnej decyzji o finansowaniu nie płacić z prywatnego konta za 

towary czy usługi, ponieważ wówczas nie jest możliwa refundacja poniesionych kosztów. 

Zachęcała do poszukiwania prac zleconych, uczestniczenia w projektach 

międzynarodowych w programach Erasmus i Sojusz 4EU+ (np. mikrogranty uczelni 

partnerskich). Zwróciła uwagę na możliwość aktywnego poszukiwania partnerów do 

współpracy naukowo-badawczej za pośrednictwem biur ogólnouczelnianych UW oraz UOTT. 

Dodała, że warto też współpracować z jednostkami samorządu terytorialnego. 

Kierownik SWIB zaprosiła do kontaktu z pracownikami Sekcji. 

Dziekan podziękował Sekcji za pracę i mgr U. Nikitin za prezentację. 

 

Ad. 4. 

 

 Przewodnicząca Rady Samorządu Studentów WGSR K. Borczon przedstawiła skład 

Rady Samorządu Studentów oraz reprezentantów studentów w Radzie Dydaktycznej i Radzie 

Wydziału. Następnie przedstawiła dokonania Samorządu w bieżącym roku akademickim. 

Poinformowała, że odbył się obóz zerowy dla przyszłych studentów w Murzasichle oraz - dla 

studentów I roku - wyjazd integracyjny i dni adaptacyjne. Pierwszy raz po pandemii został 

zorganizowany Bal Geografa, którego tematem przewodnim była studniówka. W grudniu 

odbyła się aukcja charytatywna, w której zostało zebrane ponad 7 000 złotych. Dodała, że 



Samorząd organizuje również wiele wydarzeń sportowych: Geobowling, Geocup, Geoskating. 

Ponadto angażuje się w tworzenie i dystrybucję GeoGadżetów z logo WGSR. 

 Samorząd jest zaangażowany w organizację wydarzenia Ogarnij Gegrę. 

Przewodnicząca przekazała, że w roku 2023 zajęcia zorganizowane w ramach tej akcji 

cieszyły się dużym zainteresowaniem. Wzięło w nich udział około 1000 osób. 

 Ponadto przygotowywany jest poradnik pierwszoroczniaka, organizowane są wyjścia 

do kina, teatru, galerii sztuki w ramach akcji Geokulturalni oraz Regionalia przygotowywane 

m.in. z Wydziałem Geologii w formie pikniku połączonego z grą terenową.  

 Samorząd Studentów współpracuje z władzami Wydziału. Jednym z efektów tej 

współpracy jest niedawno otwarty kącik socjalny. 

 Wiceprzewodniczący Rady Samorządu J. Wojciechowski poinformował, że Samorząd 

Studentów WGSR stara się współpracować z innymi jednostkami UW. Przedstawiciele 

Samorządu są obecni w oficjalnych strukturach również poza Wydziałem, np. w Parlamencie 

Studentów UW, gdzie reprezentantami są J. Wojciechowski, J. Lazur. Dodał, że Parlament 

wkrótce będzie zajmował się zmianą regulaminu Samorządu Studentów w związku z 

powstaniem nowego wydziału i nowego domu studenta. Ponadto J. Wojciechowski przekazał, 

że jest członkiem Zespołu Rektorskiego ds. ekologii oraz kryzysu klimatycznego.  

 K. Borczon w imieniu Samorządu zaprosiła do kontaktu z Samorządem na profilach 

społecznościowych. Podziękowała władzom Wydziału za udostępnianie postów i inicjatyw. 

 Prof. dr hab. M. Jędrusik oraz członkowie Rady Wydziału wyrazili uznanie dla 

działalności Samorządu Studentów WGSR.  

 

Ad. 5.1. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii 

dotyczącej powołania komisji do przeprowadzenia procedury przeniesienia dr Wirginii 

Aksztejn zatrudnionej na WGSR w Katedrze Rozwoju i Polityki Lokalnej na stanowisku 

asystenta w grupie pracowników dydaktycznych do grupy pracowników badawczo-

dydaktycznych.  

Dziekan zaproponował następujący skład komisji:  

1. dr hab. Marta Derek - przewodnicząca, 

2. dr hab. Marta Lackowska, prof. ucz., 

3. dr Ada Górna, 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski – WNPiSM. 

Dodał, że ponadto w skład komisji wejdzie osoba wskazana przez Radę Dyscypliny 

Geografia Społeczno-Ekonomiczna i Gospodarka Przestrzenna. 

Członkowie Rady Wydziału nie zgłosili uwag w procedowanej sprawie. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego głosowania nad 

zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 56 osób uprawnionych uczestniczyło 40 osób, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

procedury przeniesienia dr Wirginii Aksztejn zatrudnionej na WGSR w Katedrze Rozwoju i 

Polityki Lokalnej na stanowisku asystenta w grupie pracowników dydaktycznych do grupy 

pracowników badawczo-dydaktycznych w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się      brak odpowiedzi 

1. dr hab. Marta Derek   36 1  2  1 

2. dr hab. Marta Lackowska, prof. ucz. 39 0  0  1 

3. dr Ada Górna     40 0  0  0 



4. dr hab. Jakub Zajączkowski  39 0  1  0 

 (załącznik nr 1 – Uchwała nr 25/2023) 

 

Ad. 5.2. 

 

  Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii 

dotyczącej ogłoszenia konkursu na stanowisko starszego asystenta w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego 

w wymiarze całego etatu na czas nieokreślony od 1.10.2023 r.  

  Członkowie Rady Wydziału nie zgłosili uwag w procedowanej sprawie. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania nad 

zgłoszonym wnioskiem. 

W jawnym głosowaniu, w którym na 56 osób uprawnionych uczestniczyło 38 osób, 

Rada Wydziału większością głosów (tak – 37; nie – 0; wstrzymuję się – 1) wyraziła pozytywną 

opinię w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko starszego asystenta w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania 

Przestrzennego w wymiarze całego etatu na czas nieokreślony.  

 (załącznik nr 2 – Uchwała nr 26/2023) 

 

Ad. 5.3. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zwrócił się do Rady Wydziału z prośbą o wyrażenie opinii 

dotyczącej powołania komisji do przeprowadzenia konkursu na stanowisko starszego 

asystenta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych na WGSR w Katedrze Geografii 

Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze całego etatu na czas nieokreślony od 

1.10.2023 r. 

Dziekan zaproponował następujący skład komisji: ds.  

1. dr hab. Dorota Mantey, prof. ucz. - przewodnicząca, 

2. prof. dr hab. Jerzy Makowski, 

3. dr hab. Katarzyna Podhorodecka, 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski – WNPiSM. 

Ponadto w skład komisji wejdzie osoba wskazana przez Radę Dyscypliny Geografia 

Społeczno-Ekonomiczna i Gospodarka Przestrzenna. 

  W związku z brakiem uwag w procedowanej sprawie, Dziekan poprosił o uruchomienie 

w systemie „Ankieter” tajnego głosowania nad zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 56 osób uprawnionych uczestniczyło 39 osób, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko starszego asystenta w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych 

na WGSR w Katedrze Geografii Miast i Planowania Przestrzennego w wymiarze całego etatu 

na czas nieokreślony w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się      brak odpowiedzi 

1. dr hab. Dorota Mantey, prof. ucz.  39 0  0  0 

2. prof. dr hab. Jerzy Makowski  37 0  1  1 

3. dr hab. Katarzyna Podhorodecka   37 1  1  0 

4. dr hab. Jakub Zajączkowski  37 0  2  0 

(załącznik nr 3 – Uchwała nr 27/2023) 

Ad 6. 

 



Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 25.04.2023 r. Dziekan poinformował, że wpłynęły uwagi do protokołu. 

Poprawki zgłoszone przez dr. B. Kicińską, prof. ucz. zostały uwzględnione, natomiast błąd 

zgłoszony przez dr I. Karsznię ma swoje wyjaśnienie w protokole. 

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, prof. dr hab. M. Jędrusik 

poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w sprawie zgłoszonego 

wniosku.  

W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu, w którym na 56 osób uprawnionych 

uczestniczyło 38 osób, Rada Wydziału jednogłośnie (tak – 38; nie – 0; wstrzymuję się – 0) 

przyjęła protokół. 

 

Ad 7. 

 

 W związku z koniecznością uczestniczenia w posiedzeniu Komitetu Nauk 

Geograficznych PAN, Dziekan przekazał prowadzenie posiedzenia Rady Wydziału dr S. 

Dudek-Mańkowskiej 

 Dr hab. A. Magnuszewski, prof. ucz. poinformował, że na Stadionie Narodowym odbył 

się Piknik Naukowy, na którym WGSR był reprezentowany przez pracowników Zakładów 

Klimatologii i Hydrologii. Podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w zorganizowanie 

tego wydarzenia, w tym studentom. Przekazał, że organizatorzy: Polskie Radio i Centrum 

Naukowe Kopernik przysłali podziękowania za udział w Pikniku oraz zaprosili Wydział do 

uczestnictwa w kolejnym Pikniku Naukowym w przyszłym roku.  

 Ponadto dr hab. A. Magnuszewski, prof. ucz. zaprosił na Dni Nieporętu, które odbędą 

się 3 czerwca w Porcie Nieporęt. Dodał, że w trakcie wydarzenia wystąpi w panelu 

dyskusyjnym, a także będzie miała miejsce promocja publikacji pt. „60 lat Jeziora 

Zegrzyńskiego”. 

 Dr M. Porczek przypomniał, że został wysłany do pracowników mail dotyczący zmian 

w funkcjonowaniu systemów informatycznych na UW od 1.06.2023 r. Wyjaśnił, że przesunięto 

termin modyfikacji i zmiany zostaną wprowadzone od 1 lipca. Poinformował, że nowe limity na 

dysku Google wyniosą dla pracowników do 200 GB, dla studentów do 100 GB. Dyski 

współdzielone będą miały większe limity - do 0,5 TB. Zmienią się zasady tworzenia dysków 

współdzielonych: nie będą ich mogli zakładać pracownicy, tylko dział IT. Dr M. Porczek 

poprosił o zgłoszenia od osób, które potrzebują większej ilości miejsca na dysku.  

 Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że została podpisana nowa umowa na zakup 

produktów spożywczych. Poprosiła, aby monitorować informacje na stronach Działu 

Zamówień Publicznych UW oraz by w sprawie zamówień kontaktować się z mgr. J. Lechnio i 

mgr K. Rucińską. 

 Dr hab. I. Tsermegas zapytała czy pliki studentów zamieszczone na platformie 

Classroom też zaliczane są do limitu na dysku Google. 

 Dr M. Porczek odpowiedział twierdząco. Dodał, że najlepiej byłoby zapytać o całkowitą 

zajętość dysku danej osoby w dziale IT. Zaznaczył, że pytania te można przekazać do działu 

IT za jego pośrednictwem. 

 Dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. poinformował, że przygotowuje informacje na temat 

działalności naukowo-badawczej geografów z UW w ramach dyscypliny nauki o Ziemi i 

środowisku w porównaniu z analogiczną działalnością w innych ośrodkach naukowych 

regionu.  



 Przekazał, że z inicjatywy dr M. Zachwatowicz odbyło się geograficzne spotkanie 

pracowników mające na celu wymianę informacji na temat ich działalności i zainteresowań 

badawczych. Dodał, że planowane są kolejne edycje w ramach tej inicjatywy . 

 

 Dr S. Dudek-Mańkowska podziękowała członkom Rady Wydziału za udział w 

obradach, a następnie zamknęła posiedzenie Rady WGSR. 

 

 

 

SEKRETARZ            DZIEKAN 

 

 

(mgr Joanna Miętkiewska-Brynda)    (prof. dr hab. Maciej Jędrusik) 


